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Pkt. 1 – Valg af dirigent:  
Bestyrelsen foreslog Finn Hother som takkede ja til valget. Finn konstaterede at generalforsamlingen var 
rettidigt indkaldt og at regnskabet var offentliggjort til tiden. 
Finn konstaterede at generalforsamlingen talte 33 stemmeberettigede medlemmer. 
 
Pkt. 2 – Formandens beretning 
Ebbe ridsede op hvordan hans målsætning i forhold til nye medlemmer og klubbens profil i Dansk 
orientering.  
Ebbe fremhævede klubbens mange frivillige i alle udvalgene ogarrangører af løb og træningsløb. I øvrigt 
klubbens trænere. Der blev sagt en speciel tak til Knud Sørensen for sine 14 år som løbstilmelder og 
administrator af løbskontoen. Årets topresultater blev ridset op. Sign, Junior-VM og MTB-O-VM. 
Klubben står igen i 2008 for en del arrangementer, bl.a. DM, Djurslandsløbet mv. Der mangler stadig 
funktionsansvarlige. 
Silistria bliver renoveret i løbet af 2008, så vi stadig har et godt klubhus som kan danne ramme om alle 
klubbens mange aktiviteter. 
Generalforsamlingen godkendte enstemmigt formandens beretning. 
 
Pkt. 3 – Forelæggelse af revideret regnskab 
Hans gennemgik regnskabet. 
Alice Hinge - Der blev stillet spørgsmål til forsikringsforhold i forbindelse med klubbens klubdragter som 
ligger hos Alice Hinge. Bestyrelsen tjekker op på forholdene. 
Claus Bloch – Stigning i kontingentindtægter er en kombination af kontingentforhøjelse og flere medlemmer. 
Mogens Nielsen – Hvordan er aftalen med FEMINA ang. overskudsdeling? OK Pan har overskudet når t-
shirts er betalt og arrangementet er afholdt. Sten Ejsing uddybede tallene. 
Der blev spurgt til antallet af klubmedlemmer – tallet er dd. 297. 
Sten Ejsing – Overskud på orienteringsarrangementer, hvad dækker dette over? Ebbe uddybede med at 
fortælle at det primært er orienteringsarangementer for virksomheder der henvender sig til klubben. 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt. Nu af 34 stemmeberettigede medlemmer. 
 
Pkt. 4 – Behandling af indkomne forslag 
Hans Jørgen Simonsen – Generalforsamlingen bør sikre afholdelse af træningsløb hver uge samt julehygge 
og Sankt Hans-arrangementer. Bestyrelsen bakker op om at der holdes et højt aktivitetsniveau. Der fulgte en 
lang diskussion om div. arrangementer og træningsløbenes karakter og frekvens. Finn konkluderede efter 
diskussionen at forslagt ikke kan bringes til afstemning, men i stedet videregives til bestyrelsen med en 
opfordring til at følge op på dem. Finn opstillede følgende forslag i forlængelse af Hans Jørgen Simonsens; 
Generalforsamlingen opfordrer bestyrelsen til at gennemføre det antal arrangementer den mener der er 
ressourser til. Sidste forslag blev enstemmigt vedtaget. 
 
Pkt. 5 – Fremlæggelse af budget 
Til orientering – ikke til afstemning. 
Hans gennemgik budgettet. 
Sten Ejsing – FEMINA-løbet er budgetteret lavt. Hans – Dette er bevidst fra bestyrelsens side og blot et 
udtryk for defensiv budgettering. 
 
Pkt. 7 – Valg af kasserer 
Hans Vendelbjerg blev genvalgt. 
 
Pkt. 8 – Valg af bestyrelsesmedlemmer  
Kell Sønnichsen og Kent Lodberg er på valg. Der er ikke andre forslag, begge blev genvalgt. 
 
Pkt. 9 – Valg af suppleanter (begge på valg) 
Formanden foreslog Grethe Leth Pedersen som blev valg uden modkandidater. 
 
Pkt. 10 – Valg af revisorer 
Randi Scheel er på valg og modtager ikke genvalg. Christian Christensen blev foreslået og valgt. 
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Pkt. 11 – Eventuelt 
Hans Bloch spurgte til opstilling af tavle ved Silistria eller på P-pladsen. Ebbe redegjorde for situationen. Man 
kan ikke få lov tl at opstille skilte, eneste mulighed er et skilt på huset. Der kommer ”fuglekasser” op ved ni 
startsteder med en brochure om ”Poster i Skoven” og om OK Pan generelt. Eva Bloch supplerede med et 
forslag om at undersøge mulighederne for at reklamere på Stadion. 
Hans Bloch – Spørgsmål til Århus 1900s tilskud til ungdomstræningen. Er beløbet rimeligt. Bestyrelsen 
forklarede og beløbet er meget rimeligt. 
Jan Linderberg - Internet på Silistria, hvordan kommer det til at virke. 
Pan-præstationen. Ebbe holdt en kort tale om de mange gode præstationer i årets løb både på den 
sportslige og organisatoriske side. Pan-præstationen blev givet til Torbjørn Gasbjerg for hans success-år i 
MTB-O. 
 
Finn lukkede generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 


